
Geacht college, wethouder, 

Afgelopen zaterdag 15-04-2023 stond er een artikel in de Gelderlander waarvan de inhoud ons de 
nodige zorgen baart.  

De gemeente den Haag zou een project “verhuisbox” hebben wat inhoudt dat kwetsbare thuis- en 
daklozen, met ondersteuning vanuit de gemeente, inschrijven op woningen in de Achterhoek die 
vergeven worden via een lotingssysteem. Nou is iedereen natuurlijk vrij om zich ergens te willen 
vestigen maar het lijkt ons toch niet de bedoeling dat op deze manier problematiek van een 
gemeente elders over de schutting wordt gegooid. Tevens omdat nu meer grote gemeenten 
interesse tonen in dit project lijkt het ons een reden om hier nu bovenop te zitten. 

In dit artikel worden de ervaringen vanuit de gemeente Aalten beschreven die al met de gevolgen 
van deze verhuizing te maken hebben. Deze groep heeft veelal een grote rugzak, behoeft veel 
ondersteuning en heeft in de meeste gevallen geen werk en is afhankelijk van een uitkering.  

Naast dat dit gevolgen heeft voor andere woningzoekenden, zoals onze eigen inwoners, de opgave 
om statushouders en vluchtelingen een plek te geven, heeft het ook grote invloed op alle onderdelen 
van ons Sociale Domein.  

De gemeente den Haag doet dit voornamelijk zonder overleg met de gemeenten waar deze mensen 
naar toe verhuizen.  

Wij hebben hier vragen over: 

 Is college, wethouder, op de hoogte of dit ook in onze gemeente aan de orde is? 
 Is er reeds contact met onze woningbouwverenigingen aangezien ook hier 20% door middel 

van loting, woningen aangeboden worden? 
 Is er overleg met de overige Achterhoekse gemeenten over deze ontwikkeling? 
 Is college, wethouder, van plan stappen te zetten in overleg met de 

woningbouwverenigingen? Moet dit lotingssysteem tegen het licht gehouden worden? 
 Is het college, wethouder, van plan contact te leggen met de gemeente den Haag of is het 

een optie dit regionaal op te pakken? 


